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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Dr. Persányi Miklós Miniszter úrnak

„Jut-e költségvetési előirányzat a Tisza-tó növényzet szabályozására"? címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Az Alföld gyöngyszemeként emlegetett Tisza-tó 127 km 2-nyi területén egy nagyobb vízfelületet
borít sulyom és hínár. Az utóbbi években a növényzet szabályozásra egyre kevesebb összeget
fordíthat a illetékes vízügyi igazgatóság .

Az egyre bővülő idegenforgalom, a víz minőségének megóvása megköveteli a növényzet gyérítését,
szakemberek is aggódnak a víz minőségét illetően .

Tisztelettel kérdezem, hogy 2005 . és 2006 években tervezi növelni a minisztérium a Tisza-tó
növényzet szabályozásra fordítható összeg növelését?

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól . Várom megtisztelő válaszát!

l~4 m~~ 1,

Budapest, 2005 . február 14 .

Tisztelettel :
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